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OBEC BECHEROV 
Becherov 135, 086 35 Becherov 

___________________________________________________________________________ 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Becherove  
konaného dňa 03.06.2024 v zasadačke obecného úradu 

 
 
 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia.  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
3. Návrhová komisia. 
4. Žiadosť o dotáciu na vydanie knižky o Becherove. 
5. Údržba verejných priestranstiev. 
6. Deň detí. 
7. Pamätný kameň slovinskej republiky. 
8. Stanovisko HK k Záverečnému účtu obce za rok 2023. 
9. Záverečný účet obce za rok 2023. 
10. Výročná správa obce za rok 2023. 
11. Aktuálne projekty obce. 
12. Rôzne. 
13. Uznesenie. 
14. Záver. 

 
 
 
Prítomní:       podľa prezenčnej listiny. 
 
1/  Starosta obce všetkých prítomných privítal a následne zasadnutie otvoril.  
 
 
2/  Za zapisovateľa bola navrhnutá Mgr. Marianna Felegiová za overovateľov zápisnice 
     Ing. Vladimír Choma a Jozef Dinis.  
 
 
3/  Návrhová komisia Ing. Júlia Bogdanová a Mgr. Marianna Felegiová .  
 
 
4/ Starosta obce predniesol poslancom žiadosť skupiny ľudí okolo Prof. Ing. Ivana Michalika, 

DrSc., ktorý napísal knihu o Becherove pod názvom „Žili sme v Becherove“. Celkový 
náklad je 150 ks za 2 925 €. Od obce sa žiada 2100 €, zvyšok bude hradený zo sponzorských 
zdrojov. Na základe dohody, ktorú vyjednal starosta obce za príspevok na knihu dostaneme 
100 ks kníh. Keď ich následne predáme (1ks/19,50 €), náš príspevok bude minimálny. Kniha 
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bude zhotovená ako tvrdá väzba V-8, šitá. Na základe týchto skutočností sa v podstate 
nejedná o dotáciu, ale o zakúpenie 100 ks kníh o Becherove. Z tohto dôvodu poslanci 
jednohlasne odsúhlasili zakúpenie 100 ks kníh o Becherove „Žili sme v Becherove“ od 
autora okolo Prof. Ing. Ivana Michalika, DrSc. Za sumu 2 100,00 €. 

 
 
5/ Starosta podal poslancom informáciu, ktorá vyplynula na minulom zastupiteľstve. Jednalo 

sa o kúpu kosiaceho ramena za traktor. Podľa dostupných informácií takéto rameno na 
úhradu z vlastných zdrojov drahé. Cenovo dostupné rameno je len pre traktory do 50 HP a to 
sa pre nás neoplatí.  Možno v budúcnosti zakúpime rameno, pokiaľ by bola na dané typy 
výzva. Ale ako už bolo spomenuté na minulom zastupiteľstve, je potrebné zakúpiť novú 
traktorovú kosačku. Husqvarna, ktorú máme už 12 rokov pomaly dosluhuje. Starosta 
preskúmal všetky dostupné typy kosačiek a najvýhodnejšie sa javí zakúpenie českej kosačky 
SECO. V akcii stojí 4 000,00 € a máme na takýto typ v Bardejove servis. Poslanci 
jednohlasne schválili nákup kosačky SECO za sume 4 000,00 €. Úhrada bude z rezervného 
fondu.  

 
 
6/ Deň detí. V obci Chmeľová sa minulý rok konala akcia Deň detí. Boli tam rôzne atrakcie, 

súťaže atď. Organizujú to miestny nadšenci. Starosta obce sa s nimi stretol a navrhol im, že 
obec Becherov prispeje podľa ich požiadaviek, budeme sa na akcii podieľať a na druhý rok 
sa akcia bude konať v Becherove. Nemá žiadny racionálny zmysel, aby sa akcie konali 
v takých malých obciach samostatne. Keď sa spojíme bude to oveľa lepšie. Poslancom sa 
tento návrh pozdával a na základe toho schválili príspevok na akciu Deň detí v Chmeľovej 
sumu 350,00 €. 

 
 
7/ Pamätný kameň Slovinskej republiky na obecnom cintoríne v blízkosti Vojnového cintorína 

z I. svetovej vojny bol osadený 31.05.2024. O slávnostnom posvätení, alebo otvorení zatiaľ 
nemáme žiadne informácie. 

 
 
8/ Hlavný kontrolór obce Ing. Renáta Kurucová predniesla poslancom stanovisko HK  
    k záverečnému účtu, v ktorom ho odporučila schváliť bez výhrad. Poslanci zobrali  
    stanovisko HK k záverečnému účtu na vedomie. 
 
 
9/ Záverečný účet obce za rok 2023. Jednotlivé položky si prešli a boli vysvetlené. Poslanci 

následne Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2023 jednohlasne schválili. 
Zároveň schválili použitie prebytku hospodárenia na tvorbu rezervného fondu.  

 
 
10/ Každý poslanec obdržal Výročnú správu obce za rok 2023. Následne si spoločne celú  
      správu prešli, starosta odpovedal na niektoré dotazy týkajúce sa tejto správy. Poslanci 
      schválili Výročnú správu obce za rok 2023 jednohlasne. 
 
 
11/ Aktuálne projekty obce:  
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     Zníženie energetickej účinnosti kultúrno-správnej budovy v obci Becherov cez plán obnovy. 

Zatiaľ nemáme žiadne informácie. Starosta každý týždeň pozerá na zoznam schválených 
žiadostí, ale zatiaľ tam naša obec nebola. Čo je trošku pozitívne, nenachádzame sa ani 
v zozname neschválených žiadostí. 

  
     BECHEROV- rekonštrukcia miestnej komunikácie cez výzvu MAS_032/7.2./4. Práce na 

tomto projekte by sa podľa predpokladov mali začať v 7 mesiaci. Cena diela je 99 799,12 €. 
Na tento účel budeme potrebovať úver. Po rozprave poslanci jednohlasne schválili úver 
z UniCredit Bank, a.s. vo výške 99 700 € za podmienok doby splácania 12 mesiacov, 1M 
EURIBOR + 0,75 % do konca splatnosti úveru. Mesačná splátka vychádza cca 362 €. 

 
     Multifunkčné ihrisko v obci Becherov cez výzvu MAS_032/7.4./5. Práce na tomto diele sa 

začali 31.05.2024. Cena diela je 99 094,69 €. Na tento účel budeme potrebovať taktiež úver. 
Po rozprave poslanci jednohlasne schválili úver z UniCredit Bank, a.s. vo výške 99 200 € za 
podmienok doby splácania 12 mesiacov, 1M EURIBOR + 0,75 % do konca splatnosti úveru. 
Mesačná splátka vychádza cca 360 €. 

 
     Zapojili sme sa do výzvy MF SR na výstavbu garáže pri hasičskej zbrojnici. Spracovali 
     sme projektovú dokumentáciu, prebieha konanie na stavebné povolenie, žiadosť sme 
     poslali v stanovenom termíne. 
 
     Cez VÚC bude vyhlásená výzva na miestne komunikácie. Pravdepodobnosť úspechu v tejto 

výzve je malá. Prioritne sa nebudú údajne podporovať komunikácie v IBV-čkách. Napriek 
tomu sa výzvy zúčastnime a to z dôvodu, že máme všetko pripravené – projektová 
dokumentácia, stavebné povolenia a aktualizované rozpočty. Do žiadosti dáme Cesty na IBV 
a prístupový chodník ku multifunkčnému ihrisku.  

 
 
12/ V rôznom neboli žiadne dotazy a pripomienky.  
 
 
13/ Návrhová komisia prečítal návrh na uznesenie. 
 
     

Nakoľko  neboli žiadne dotazy ani pripomienky starosta obce p. Jozef Gmiterko sa 
       poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie ukončil.  
 
 
Zapisovateľ: Mgr. Marianna Felegiová                    Overovatelia zápisnice:  
                                                                                                                   Jozef Dinis 
                                                                                                                   Ing. Vladimír Choma 
 
 

 


